
Iz KS Vrhovci
Vrhovci so ena od tistih mestnih krajevnih

skupnosti, kjer bi si marsikdo želel stanovati.
Zdaj na območju KS živi okrog 3000 krajanov.
Komunalnih težav skorajda nimajo več. Največji
letošnji dosežek je seveda položitev kanalizacij-
skih vodov za zgornji del krajevne skupnosti.
Ceprav velikokrat poudarjamo, da mestnim KS
ni treba skrbeti za take stvari in da krajanom ni
treba segati v žep. da bi dobili najnujnejšo ko-
munalno opremo, je bilo na Vrhovcih drugače.
Kanalizacija za zgornji del je stala okrog 15
milijonov dinarjev in krajani so zbrali okrog dva
milijona dinarjev. Gospodinjstva so prispcvala
od 20 do 100.00 dinarjev.

V krajevni skupnosti še vedno ostaja tudi ne-
kaj neasfaltiranih ulic. Nekaj so jih uredili letos,
nekatere pa bodo prišle na vrsto v naslednjem
srednjerofnem obdobju. V naslednjih pctih letih
bi v krajevni skupnosti zgradili tudi svoj rekre-
acijski center in pridobili prostore za delo kra-
jevne skupnosti. V sedanjih namreč le gostujejo,
najemnina pa znaša karokroglih 15,000 dinarjev
na mescc.

Mladina s prostori nima težav, saj sta mladin-
ski organizaciji krajevne skupnosti Vrhovd in
Brdo zelo aktivni in tesno povezani, prostor in
dvorano pa si delita v domu KS Brdo.

Na območju krajevnc skupnosti Vrhovci je še
vedno ostalo šcst čistih kmetij, imajo pa tudi
veliko zascbnih obrtnikov. Karokrog lOOjihje.
Imajo tudi nekaj združcnega dela, šolo. vrtec. '-
trgovino in še kaj.

Vsa leta nazaj posvečajo na Vrhovcih veliko L
pozornosti tudi ostarelim krajanom in vsako leto
zanje pripravijo tudi srečanjc vseh. ki so že
dopolnili 70 lct. Zelo aktivno dela tudi socialna
komisija. v veliko pomoč pa so ji pri delu tudi
učcnci osnovne šole Vrhovci. Tudi na slovesno-
sti ob krajevnem prazniku je bilo očitno. da šola
svoje KS celo med počilnicami ni pustila na
cedilu, saj so šolarji pripravili nekaj prisrčnih
nastopov. na slovesnosti pa jc sodcloval tudi
ženski pcvski zbor Svoboda-Brdo.


